

14th INTERNATIONAL MOTORCYCLE CONFERENCE



SAFETY IN MOTION

03/04 OCTOBER 2022 IN COLOGNE

HYBRID
LIVE AND VIRTUAL
EVENT

CONFERENCE ANNOUNCEMENT

The International Motorcycle Conference of the Institute for Motorcycle Safety (ifz) has been setting standards for the international exchange of road safety experts and the publication of new research findings concerning powered two-wheelers for decades.

Even in volatile times, it remains a constant and so we are very pleased to announce the 14th International Motorcycle Conference. In 2022, it will be held as a „hybrid“ event for the first time. This means that participation is open to everyone. Whether on site at the INTERMOT Cologne or in the office or at home.

TAGUNGS- ANKÜNDIGUNG

Die Internationale Motorradkonferenz des ifz setzt seit Jahrzehnten Maßstäbe für den internationalen Austausch von Verkehrssicherheitsexperten und die Veröffentlichung neuer Forschungsergebnisse das motorisierte Zweirad betreffend.

Auch in unsteten Zeiten bleibt sie eine Konstante und somit sind wir erfreut, die 14. Internationale Motorradkonferenz ankündigen zu können. 2022 wird sie erstmals als „Hybrid“-Veranstaltung stattfinden. Somit steht jeder und jedem die Teilnahme offen. Ob vor Ort im Umfeld der INTERMOT Köln, im Büro oder zu Hause.

03/04 OCTOBER 2022 IN COLOGNE



CALL FOR PAPERS

Your contribution to the conference

For presenting your latest findings in the fields of scooter and motorcycle safety to an international audience, please submit your abstract by **March 16, 2022.**

For more details about submission procedures as well as for general conference information please contact the ifz

via e-mail conference@ifz.de

via telephone **+49 (0)2 01 - 83 53 90.**

All relevant information can also be found on www.ifz.de



Ihr Beitrag zur Konferenz

Für die Präsentation Ihrer neuesten Erkenntnisse aus dem Bereich der Roller- und Motorradsicherheit vor unserem internationalen Publikum bewerben Sie sich bitte mit einer Kurzfassung Ihres Beitrages bis zum **16. März 2022.**

Für detaillierte Informationen zum Einreichungs- und Auswahlverfahren sowie allgemein zur Konferenz steht Ihnen das ifz unter conference@ifz.de sowie unter **+49 (0)2 01 - 83 53 90** gerne zur Verfügung.

Alle Informationen finden Sie auch unter www.ifz.de



Partners of the 14th International Motorcycle Conference
Partner der 14. Internationalen Motorradkonferenz



Industrie-Verband Motorrad Deutschland e.V.



Included for all conference participants:
Visit of the International Motorcycle, Scooter
and E-Bike Fair INTERMOT Cologne 2022
(04-09 October 2022).

Für alle Konferenzteilnehmer inklusive:
Besuch der Internationalen Motorrad-, Roller-
und E-Bike Messe INTERMOT Köln 2022
(04.-09. Oktober 2022).



Institute for Motorcycle Safety / Institut für Zweiradsicherheit
Gladbecker Straße 425 · D-45329 Essen, Germany
Phone: +49 (0)2 01 83 53 90
conference@ifz.de · www.ifz.de